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ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE DELEGATS 

PLAYBACKS DE LA FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT 

CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA 
 

VICEPRESIDÈNCIA  DE FESTEJOS 
Isaac Mas Prades 
 
DELEGACIONS DE FESTEJOS 
Tere Domínguez Escolástico      
Jonathan Piloña Bonilla     
José Cózar Agües 
Roberto Sarió Carrera 
Aurora Arranz Garcia 
Vicente Cuenca Teruel 
Germán Esteller 
Moisés Cesar Alarcó Villarroya 
 
COMISSIONS PRESENTS : 
02. LA PALMERETA 
03. EDUARDO MERELLO 
04. CHURRUCA-HISPANIDAD 
05. SANTA ANNA 
07. LA VILA 
08. SANT FRANCESC 
09. LA MARINA 
10. LUIS CENDOYA 
11. AVDA DOCTOR PALOS 
12. EL REMEI 
15. TEODORO LLORENTE 
17. EL MOCADOR 
18. EL PALLETER 
19. EL ROMANO 
20. LA PALMERA 
22. GILET 
23. LA VICTORIA 
26. PLAZA IBÉRICA 
29. EL MERCAT 
31. EL TABALET 
32. AVINGUDA 
33. EL TRONAOR 
34. PLAZA DEL SOL 
37. PLAZA RODRIGO 
38. BALADRE 
39. VILA DE FAURA 
41. AVDA. 3 DE ABRIL 
44. NOU MONTIBER 
45. ELS VENTS 
 
COMISSIONS NO PRESENTS : 
34. MARE NOSTRUM 

Sent les 19.35 hores del dia indicat més amunt, es 

reuneixen en el domicili social de Federació Junta Fallera 

de Sagunt, els membres de la mateixa que al marge es 

relacionen , a fi de constituir l'Assemblea General 

Ordinària de DELEGATS DE PLAYBACKS 

(FESTEJOS). 

  

Oberta la sessió en segona convocatòria per Vicepresident 

de Festejos Isaac Mas Prades, qui actua assistida pels 

Delegats de Festejos Jonathan Piloña Bonilla, José Cózar  

Aigualisques i RobertoSarió  Carrera, es debaten els 

assumptes establits en l'ordre del dia de la convocatòria 

prèviament establida a aquest efecte, adoptant-se els acords 

que a continuació s'indiquen. 

 

ORDRE DEL DIA 

1- Confirmació d'assistència Delegats/as. 

2- Aprovació de l'acta anterior. 

3- Votació proposades de FJFS. 

4- Precs i preguntes. 
 

1- .Confirmació d'assistència de Delegats/as. 

 

El Vicepresident Isaac Mas Prades repassa l'assistència 

dels Delegats/as a aquesta segona convocatòria, faltant 

únicament l'assistència de la Falla Plaza Mare Nostrum. 

 

2- APROVACIÓ DE L'ACTA ANTERIOR. 
Es pregunta a les falles si hi ha alguna objecció i queda 

aprovada per totes les comissions. 
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3- PROPOSTES DE FJFS. 
 

- S'entrega a cada falla en paper les tres propostes presentades per l'Equip de Playback 

de FJFS, les quals es lligen en ordre de presentació i es procedeix a la  

Votació de cadascuna d'elles, quedant de la manera següent: 

Proposada Núm. 1: 

- Proposta per a acurtar el temps de duració de les cançons en els Playback Infantils. El 

motiu per a voler acurtar el temps de les cançons és poder començar més tard el 

certamen de Playback Infantils a causa de la calor que es passa començant tan prompte 

com en anys anteriors. D'aquesta manera també volem que eixe mateix dia siga un 

al·licient perquè acudisca la major gent possible a veure als Infantils actuar i donar-li 

més importància a eixe dia. 

 

Votació: 

A favor (21 vots) 

En contra (5 vots) 

Abstencions (3 vots) 

 

Proposada Núm. 2 

- Que el lliurament de premis del certamen de Playback Adults es faça el dia dels 

Playback Infantils, una vegada finalitzen aquests, i no esperar fins al dia 16 de Març 

com es va decidir anteriorment. 

 

Votació: 

A favor (14 vots) 

En contra (12 vots) 

Abstencions (3 vots) 

 

Proposada Núm. 3: 

- Eliminar l'ús de la Pantalla per a Vídeo Projecció, i d'eixa manera abaratir costos, ja 

que no moltes Falles han fet ús d'ella anteriorment i hi ha hagut casos en els quals ha 

arribat a molestar per a l'escenografia i decorat d'algunes Falles, segons ens han fet 

constar. 

 

Votació: 

A favor (15 vots) 

En contra (11 vots) 

Abstencions (3 vots) 

 

 

D'aquesta manera, tiren avant les tres propostes presentades en taula de Delegats/as. 
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4- PRECS I PREGUNTES. 

 

- La Delegada de Plaza Rodrigo pregunta si l'escenari és el mateix de tots els anys, el 

qual comenta que està trencat. Se li respon que hem de parlar-ho amb la SAG per a 

poder saber-ho exactament. 

 

- La Delegada del Palleter pregunta si el concurs dels cartells de Playbacks puntuarà per 

a premis de Cultura, la qual cosa se li respon que no, que és una cosa presentada 

solament intern per al concurs de Playbacks 

 

 

 

S'alça la sessió a les 19.43 hores en lloc i data indicats en l'encapçalament d'aquesta 

acta. 

 


